
Rada ÚMČ Brno-Líšeň

Zápis z jednání Komise dopravy RMČ 
č. 1/2024

ze dne 15. ledna 2024

Přítomní členové:
Pavel Mokrý, Matěj Chrněla, Miroslav Sosík, Vladimír Zavřel, Miloš Knor,
Adam Kučerovský, Roman Freimuth, Ladislav Barták a Markéta Pálenská

Program:
-  zahájení Komise dopravy

projednání bodů předložených členy Komise dopravy a ÚMČ Brno-Líšeň
-  diskuze a různé

Předseda Komise dopravy RMČ Brno-Líšeň konstatuje, že v 17.45 hodin je  přítomno všech 9 členů komise, 
komise je  tedy usnášeníschopná a její jednání může začít.

Na úvod lednového jednání Komise dopravy RMČ přivítal předseda komise nového člena, 
kterého na sklonku loňského roku jmenovala Rada městské části Brno-Líšeň, pana Miloše 
Knora. Jeho jmenováním se dopravní komise stala opět kompletní, tedy devítičlenná.

V souvislosti s nově jmenovaným členem dopravní komise připomněl Matěj Chrněla, 
místopředseda Komise dopravy RMČ, osm evergreenů, které prostupují dopravní komisí už 
několik volebních období. Byť seje snaží členové dopravní komise napříč politickým spektrem 
protlačit už několik let, zůstávají níže uvedené „stálice“ stále jen na papíře.

Ve stručnosti se jedná o:
-  cyklostezku mezi Líšní a Slatinou
-  posunutí maximální povolené rychlosti 80 km/hod v Drčkově ulici
-  instalaci zrcadla do křižovatky uli Heydukova x Trnkova
-  povolení jízdy cyklistů v protisměru levou stranou Ondráčkovy ulice
-  postupné zavádění Zón 30
-  nepovolené parkování naproti firmě PPL
-  chybějící osvětlení u hlavního vchodu do Dělnického domu
-  sezónní sběr jahod (dopravní značení)

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

Předseda Komise dopravy RMČ upozornil na odinstalovaný radar v Šimáčkově ulici (mezi 
restaurací U Svehlů a náměstím Karla IV), který měl už od podzimu technické problémy.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

Adam Kučerovský vznesl dotaz, zda a kdy bude budována tramvajová trať mezi Stránskou 
skálou a Holzovou ulicí. Podle dostupných informací z webových stránek Co bude Brno? by 
měl být projekt zahájen v roce 2025, ale stoprocentní tato informace není.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

Matěj Chrněla upozornil na rozpadený chodník a dlažbu ve Fučíkově ulici.
KOMISE BERE NA VĚDOMÍ



Matěj Chmela poukázal na upadený koš na zvířecí exkrementy na rohu ulic Fučíkova a 
Trnkova.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

Matěj Chmela předložil fotografie vyvrácené dopravní značky v ulici Hřbitovní, které zároveň 
poslal i panu Ivanu Kůsovi z UMČ Bmo-Líšeň k rychlému řešení.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

Ladislav Barták připomněl, že je v Líšni několik ulic, které by umožňovaly vjezd cyklistů v 
protisměru, aniž by tím utrpěla bezpečnost silničního provozu.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

Pavel Mokrý uvedl, že největší výtluky na silnicích sice silničáři postupně opravují, vzhledem 
ke klimatickým podmínkám se však větší opravy budou dělat až začátkem jara.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

V čase 18.30 hodin ukončil předseda Komise dopravy RMC lednovou schůzi s tím, že se další jednání uskuteční 
vzhledem k jarním prázdninám v pondělí 5. února 2024 mimořádně od 17.00 hodin.

Zapsal Pavel Mokrý 
Ověřil Miloš Knor


